
 

Beste griffie, 

 

Zou u onderstaande vragen willen doorsturen aan het college, als schriftelijke en technische 

vragen van de VVD fractie aan het college? 

 

Bij de laatste raadsvergadering hebben wij moeten constateren dat -ondanks de tegenstem van 

de VVD- een meerderheid in de raad heeft ingestemd met een amendement op het door het 

college voorgestelde beeldkwaliteitsplan voor business park Ter Borch. Dit ondanks het 

nadrukkelijk ontraden van het amendement door het college, alsmede het aangeven van het 

college dat dit amendement de verkoopbaarheid van de kavels negatief zal beïnvloeden. 

 

 

Het amendement komt er in het kort op neer dat op ons business park in Ter Borch slechts 

reclame kan worden gemaakt voor lokale bedrijven (een maatregel op het economisch vlak). 

Dat is beschreven in een Ruimtelijke Ordenings product (het beeldkwaliteitsplan). 

 

Gezien een eerder onhandig besluit van de gemeenteraad op het gebied van verkeer in Ter 

Borch (verwachtingen wekken in een niet geschikt en niet relevant middel uit de RO), de 

lange procedure die uiteindelijk leidde tot een herstelbesluit van de raad, heeft de VVD fractie 

de volgende vragen: 

 

1. Hoe gaat het college uitvoering geven aan dit amendement? 

2. Is het beeldkwaliteitsplan het juiste middel om hier -juridisch houdbaar- uitvoering aan te 

geven? 

4. Deze beschrijving in het beeldkwaliteitsplan genereert verwachtingen bij lokale bedrijven. 

Stel de exploitant vd reclame mast genereert een uiting die een niet lokaal bedrijf betreft, is 

het beeldkwaliteitsplan dan het middel dat het college juridisch afdwingbaar fundament geeft 

in de handhaving? 

5. Wat zijn de mogelijk negatieve neveneffecten van dit amendement op de economische 

ontwikkelingen in Ter Borch 

6. Wat zijn op ons business park in Ter Borch nu overeenkomsten en verschillen in reclame 

mogelijkheden ten opzichte van ons bedrijventerrein Vriezerbrug? En het bedrijventerrein de 

punt/GAE? 

 

7. Als blijkt dat dit amendement op het beeldkwaliteitsplan weliswaar een tekstuele wijziging 

betreft, maar inhoudelijk niet uitvoerbaar is dan wel grote negatieve neveneffecten heeft, is de 

voorzitter van de raad dan bereid om dit besluit ter vernietiging voor te dragen? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

VVD-fractie 

 


